
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична 

община  

Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на 

ученици в първи клас в общинските училища на територията на Столична 

община  

Уважаеми г-н Чобанов,  

Уважаема г-жо Минчева,  
 

Ето някои предложения: 

Според мен прилежащите територии към училищата би трябвало  да 

обхващат целия административен район - например Красно село, 

Младост, Люлин и т.н. Би било добре всеки родител в зависимост от 

местоживеенето си и местоработата си да избере най-подходящото 

училище, така че да стига най-бързо както до училището, така и до 

работата си. Това трябва да е водещо при избор на училище и 

критерий. Месторабота и местоживеене трябва да са приоритетни.  

 

Има хора живеят до дадено училище , а не са в прилежащия район по 

изискване, малко е глупаво. 

 

Нормално е деца, били на предучилищна, ако в дадено училище има 

такава също да имат предимство и това е напълно естествено. Освен 

това много е лесно да се види колко общо е брят на бъдещи 

първокласници по райони за съответната учебна година и на база тях 

и наличните училища в района да се правят критерии дори от 

съответните училища. 

 

Що се касае за уседналост е много относително и отново ще има 

злоупотреби. 

 

На първо място и най-спешно трябва да се промени системата на 

образование  и методиките на обучение. Има добри практики по света. 

Трябва също различно отношение към учителите във всякакъв 

аспект, материално, професионално и в пенсионна възраст, за мен не е 

нормално учител на 60-70 години, в тази връзка ранно пенсиониране 



максимум 50 г, има изхабени емоционално учители, които не са 

полезни нито за себе си, нито за семейството си ,а за учениците да не 

говорим. 

Славка Димитрова 

 


